

## **Referat - STYREMØTE I SUNNMØRE HUNDEKLUBB** mandag 9.1. klokka 17.30

Medlemmer: 452 pr 4.1.23, 445 per 09.01.23

Tilstede: Jannecke, Christina, Inger Beate, Ann Elin, Elin-Grete, Caroline, Anne Laura, Linda (Teams), Randi (Teams) og Anna Regine (Teams)

Økonomi: Ligger bra an, men fikk litt ekstra utgifter pga. det elektriske som måtte ordnes. Vi vil ha mindre inntekter pga. NKK Ålesund ikke blir, men med flere aktiviteter i løpet av året vil vi allikevel ha inntekter.

### **Informasjon** fra gruppene og andre områder

Gruppene må ha egne årsmøter der de setter opp styre og leder, som godkjennes på årsmøtet av styret. Må sende oversikt til styret.

#### **Selskapshundgruppa:**

**Agility:** Camilla trekker seg som leder for agilitygruppa.

**Lydighet:** Marit trekker seg som leder for lydighetsgruppa.

**Rally:**

**Smeller:**

**Sørnesmarka:**

**Klubbhus:**

**Bana:**

**Nettsida:**

**Kursvirksomhet:**

**Hallgruppa:**

**Avd. Haram:** Årsmøte?

### **Pågående saker**

#### **16 22/23                      Oppdrettersamling**

Sette en dato. Orm og ormekur m/ Frøland, når det passer for ham.

Sette en ansvarsperson. Kartlegge oppdretterne i klubben. Vi kan sende ut til medlemmene og høre om det er noen ønsker for spesifikke tema. Inger Beate kan lage en enkel undersøkelse i Forms. Inger Beate setter opp og Jannecke sender ut.

#### **29 22/23                      Dugnad**

Hva er gjort, og hva står fremdeles på lista? Når kan det gjøres?

Mye dugnadsaktivitet i høst, vi har fått gjort mye. En del som må gjøres her og vil koste litt, deriblant det elektriske og å få ordnet vannrøret som gikk i vinter. Vi har ute forespørsel til rørleggere. Rørlegger kommer på det nye året.

Vi har fått bana måket i puljer, men ved siste snøfallet så ble det avgjort å vente på grunn av omstendigheter. Nå er det skøyteis, så vi håper at regnet tar unna isen.

Linda har hevet gjerdet og satt opp gjerde mot klubbhuset. Døra må tilpasses litt.

Håpet er å fullføre valpebingen før agilitystevnet.

#### **38 22/23                      Søknad om å ta over området**

Brevet er sendt. Vi har ikke fått svar. Vi sjekker med de vi har kontakt med.

## **51 22/23 Terminliste**

Rally: 24.-25.juni, Utstilling: 16.-17.september, Agility: 20.-21.mai, sheltie: 27.-28.mai, Valpeshow: 24.-25.juni Settes opp som egne saker etter årsmøtet.

Vi må evidere dato for valpeshow, Toril er borte den helga så da har vi ikke dommer. Det blir foreslått å ha et kort utstillingskurs siktet mot valper, og valpeshow i tilknytning. 29-30.04? Anna Regine sjekker om det passer.

Vi har søkt på rally og utstilling via NKK. Jannecke sjekker med dommeren om hvor/hvordan vi skal søke agility-stevnet. Om vi skal søke via NKK må Anne Laura få alle detaljene før søknad.

## **52 22/23 Vi-ønsker-valp-kurs**

Skal vi tilby korte kurs for kommende valpekjøpere. Ala: Hva bør du vite før valpen kommer i hus? I samarbeid med dyresenteret? Gratis, men kafé. Første i januar.

Vi ønsker å komme i gang med dette, for å få nye eller vordende hundeeiere godt kjent med hvordan det er å eie en hund.

Fagkvelden kan komme først, så kan vi se på dette kurset. Vi kan forespørre hos oppdrettere hva de ønsker at nye og ferske valpekjøpere skal vite.

De nye instruktørene våre kan kanskje hjelpe med et opplegg.

## **53 22/23 Årsmøte 28.2. 2023**

Må planlegges videre, årsmelding, regnskap, saker, budsjett, handlingsplan, 15.1. frist for årets hund. 31.1. frist for saker og kandidater til styret. Sakliste 14.2

Skjemaet for årets hund funket ikke helt, så Jannecke setter opp en e-post hvor vi åpner for å sende inn på e-post, med regler i e-post.

Nytt styremøte før 14.2

Styret må finne nye personer til valgkomiteen der det er behov, valgkomiteen må settes på årsmøtet. Minst 2 nye personer i år, kanskje opp til 4.

## **Nye saker**

### **55 22/23 Teams**

Arbeidsmøte for overføring fra drive og eventuelle andre steder for å samle alle viktig dokumenter.

Vi har fått tilgang rett før nyttår. Vi må finne ut hvordan vi kan bruke dette best mulig og hvordan det kan fungere for klubben.

### **56 22/23 Hundelova/hundeforskifta**

Konsekvenser for hundefolk. Reportasje i NRK, publisitet.

Vi har blitt kontaktet av NRK som ønsker å lage en reportasje om hvordan hundeloven vil påvirke lokale hundefolk og hundeklubben. Vi kan sette fokus på mangel på hundeparker, og at kommunedirektøren har sagt at han ønsker å ha fokus på at kommunedelene kan få hundeparker.

Fokus på hundeloven. Vi ønsker å være en aktør som kan støtte hundeeierne med kursing og kompetansebygging i henhold til den nye lova. Jannecke og Linda tar den videre.

#### **57 22/23 Leie av lokalene**

Ålesund/Skodje jeger- og fiskeforening ønsker å forhøre seg om pris og tilgjengelighet på lån av klubbhuset til kurs jegerprøven.. 8-9 kvelder på 2-3 timer. Oppstart nå i januar.

Det er ikke vann i klubbhuset, og det er dumt å leie ut klubbhuset uten fungerende vann/toalett.

#### **58 22/23 Agilitygruppa**

Hvordan få opp aktivitet i agility i klubben?

Vi må prøve å få på plass et nytt styre i gruppa dersom hele styret har trukket seg. Vi må prøve å få i orden et gruppemøte for agility, der vi kan få valgt inn et styre. Inger Beate legger ut Facebook-innlegg, og vi sender en e-post om det.

Det kan være ønskelig å opprette en ny SMHK-Agility gruppe på Facebook, da vi har mistet tilgang til administrator på denne.

#### **59 22/23 Årets hund**

Hvem, hva, hvor og hvordan?

Sender e-post, se over.

Anne Laura kan ta på seg å regne ut resultatene.

Premiering: Diplom og gavekort på 300,- (200 – 100) til et av klubbens arrangement. Christina kan lage diplom og gavekort.

#### **60 22/23 Instruktørkurs i forbindelse med årsmøte i regionen**

Oppfriskingskurs. Det blir satt opp på Nordfjordeid, og man kan søke om støtte. Caroline og Anne har søkt om støtte. De nye 4 instruktørene ble også anbefalt å delta. Linda foreslår at vi oppfordrer alle våre instruktører å ta det, og at klubben dekker opphold og reise ved samkjøring. Jannecke legger ut i instruktørgruppa. Påmelding felles.

#### **61 22/23 Årsmøte regionen**

04.02. Årsmøte i regionen på Nordfjordeid. Vi kan sende 3 stk med stemmerett til årsmøtet. Jannecke, Linda og Anne Laura representerer klubben.

#### **62 22/23 Eventuelt**

##### **1: Kursmateriell**

Vi må samle instruktørene og få oppdatert kursheftet vårt. Sende ut på høring, og drøfte i lag. Lage en helhetlig plan for kurs i Sunnmøre Hundeklubb. Samle alle, nok med en dag. Styringsdokument for grunnkurs og valpekurs, samt rally. Samkjøre kursmaterialet, Powerpoint og hefte må gå overens. Møte foreslås 11.02.

##### **2: Revisor**

Styret utnevner Vidar Myrvoll til revisor for 2022 etter mandat gitt av Årsmøte 2021.

### **3: Reiseregninger for instruktører**

Instruktørene må skrive kilometer og levere kvittering på ferge osv. Instruktør er ansvarlig for å holde orden på eget regnskap.

Klubben kan dekke avgifter ved aktuelle kurs og stevner for sine egne instruktører.

Mvh Jannecke

### **Viktige datoer**

Arbeidsmøte: 24.01.23

Neste styremøte: 31.01.23 – 19.00

Møter i gruppene: Før årsmøtet

Årsmøte Haram: Elin-Grete skal innkalle.